
Møtereferat	etter	styremøte	24.04.18	
Sted:	 Bakerovnsgrenda	44	

Dato:	 24.04.2018	

Klokkeslett:	 19:00-20:45	

Deltakere:	 Hans	Randen	(styremedlem),	Åse	Hagen	(avtroppende),	Aase	Bie	(vara),	Jan	Olav	
Kjøde	(styremedlem),	Jon	Olav	Talåsen	(vara),	Eivind	Andre	Garen	(vara),	Eivind	
Peersen	(vara),	Kristoffer	Nissen	(styremedlem)	

Punkter	på	sakslisten	

1. På	dette	første	møtet	med	nytt	styre	var	vararepresentanter	også	innkalt	for	å	bli	satt	inn	i	det	
videre	arbeidet,	og	sikre	at	de	er	kan	bidra	i	styret	på	kort	varsel	om	det	er	nødvendig.	Det	ble	
besluttet	at	all	mailkorrespondanse	i	styret	også	skal	sendes	vararepresentanter.	

2. Referatet	etter	generalforsmalingen	ble	gjennomgått	og	godkjent.	Dette	inkluderer	også	budsjettet	
for	2018,	som	var	justert	for	kostnader	tilknyttet	planlagt	lade-prosjekt,	iht	vedtak	fra	
generalforsamlingen	

3. Hans	Randen	tar	over	som	styreleder	etter	Åse	Hagen	

4. Avtroppende	styreleder,	Åse	Hagen,	gav	en	overlevering	til	nytt	styre.	Aksjonspunkter	her	er	satt	
inn	i	gjøremålslisten	på	siste	side	av	dette	referatet.	

5. Det	ble	besluttet	at	dugnad	blir	tirsdag	15.05.	Containere	bestilles	for	levering	mandag	14.05	og	
henting	onsdag	16.05.	Det	ble	videre	besluttet	å	kjøpe	inn	drikke	til	dugnaden,	og	at	det	etableres	
et	felles	samlingspunkt	for	hele	grenda	ved	container	mellom	tun	2	og	3.	Det	vil	gå	ut	mail	til	alle	i	
grenda	hvor	det	informeres	om	at	det	etableres	felles	samlingspunkt	og	at	alle	oppfordres	til	å	
sende	inn	forslag	til	gjøremål	for	dugnaden	slik	at	arbeidet	kan	styres	på	disse	punktene.	Videre	vil	
det	bli	undersøkt	mulighet	for	å	bytte	sand	i	samme	anledning.	Det	ble	også	besluttet	at	feiing	
bestilles	for	utførelse	rett	i	forkant	av	dugnaden,	primært	i	slutten	av	uke	19.	

6. Oppdatering	prosjekt	for	etablering	av	lademulighet	for	el-bil.	Kristoffer	informerte	at	Lars	Martin	
har	vært	i	kontakt	med	Guriby	etter	generalforsamlingen	og	informert	de	om	at	vi	ønsker	å	gå	
videre	med	deres	tilbud.	Oppstart	er	pt	planlagt	til	august.	Dette	er	med	bakgrunn	i	følgende:	Neste	
søknadsrunde	i	kommunen	for	økonomisk	tilskudd	er	i	juni.	For	å	få	tilskudd	kan	ikke	prosjekter	
være	igangsatt,	men	en	helhetlig	plan	må	være	på	plass.	Vi	kan	derfor	ikke	starte	opp	før	etter	juni.	
Dette	passet	også	med	Guribys	kalender,	da	de	hadde	best	kapasitet	til	å	ta	dette	prosjektet	fra	
august.	
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7. Det	ble	besluttet	å	sjekke	ut	andre	muligheter	enn	Akre	til	brøyting,	strøing,	feiing,	etc.	Kontrakten	
med	Akre	går	ut	etter	inneværende	vintersesong,	og	det	er	derfor	naturlig	å	ta	en	ny	runde	på	
dette	nå.	

8. Det	er	avtalt	utbedring	av	punkter	etter	el-sjekk	på	elanlegget	på	garasjeanleggene.	Dette	
gjennomføres	onsdag	25.04	av	montør	fra	Guriby.	Kristoffer	informerte	om	at	avtalt	makspris	er	
6500kr	inkludert	arbeid	(eks.	moms).	Åse	Hagen	stiller	for	å	møte	montør.	

9. Eventuelt:		

• Det	ble	diskutert	muligheter	for	å	gjeninnføre	felles	arrangementer	i	grenda.	I	første	omgang	vil	
det	bli	sett	på	mulighet	for	å	gjøre	noe	ifm	17.	mai,	da	hovedsakelig	å	se	om	det	er	noe	
arrangement	rundt	flaggstangen	på	asfaltplassen	bak	tun	3	som	vi	eventuelt	kan	være	med	på.	
Det	vil	også	videre	bli	sett	på	muligheter	for	å	reetablere	felles	arrangementer	i	grenda	i	ulike	
sammenhenger	utover	året.	

• Det	ble	besluttet	å	sjekke	opp	mulighet	for	efaktura	for	innbetaling	av	felleskostnader.	

• Det	ble	besluttet	at	det	går	ut	en	informasjonsmail	til	samtlige	i	grenda	med	bakgrunn	i	dette	
referatet.	

• Neste	styremøte	blir	13.06	hos	Hans	Randen	i	Bakerovnsgrenda	44.	

	

	

	


